



# 4LIFE TRANSFER FACTOR

MENYOKONG SISTEM IMUN ANDA DARI PERMUKAAN HINGGA KE PUSAT

  
THE IMMUNE SYSTEM *Company*™

# 4Life Transfer Factor: Bagaimana visi seseorang mampu merevolusikan industri kesihatan

-oleh Jessica Sorbonne, Pengarah Editorial Kanan 4Life

Impian merupakan suatu matlamat yang besar. Kita mungkin terjaga pada waktu malam dan merenung ke arah jalan yang bakal membawa kita ke arah impian kita. Dan jika kita mempunyai cita-cita dan dorongan untuk mencapai impian, kita mungkin boleh mencipta impian baharu. Apakah itu pula visi? Visi adalah sesuatu yang lebih sukar diramal. Ia berkembang seiring dengan kemajuan kita. Visi tidak akan pernah akan terhenti; ia perlu berkembang lebih besar dari diri kita—sentiasa!

4Life Transfer Factor telah menjadi asas kepada visi hebat yang dipegang kuat oleh Pengasas 4Life David Lisonbee lebih daripada 25 tahun. Semenjak itu, ia telah berkembang pesat secara global dan boleh didapati di lebih daripada 25 negara.

Saya duduk bersama David Lisonbee dan bertanyakan tentang 4Life Transfer Factor—bahan dalam produk utama 4Life yang menjadi pemangkin kepada semua ini. Beliau berkongsi tentang bagaimana beliau merancang untuk mengembangkan visinya dengan menawarkan sokongan sistem imun kepada semua orang di mana sahaja mereka berada.

## **David, apakah yang mula-mula mendorong anda untuk mencipta sebuah produk sistem imun?**

Kesemuanya bermula dari keluarga saya sendiri. Saya inginkan apa yang dikehendaki oleh kebanyakan orang untuk keluarga mereka, iaitu supaya mereka sihat. Apabila saya menemui konsep transfer factor, saya tahu jauh dalam hati saya bahawa saya telah menemui sesuatu yang benar-benar istimewa. Dari situ, ia hanyalah tentang pencarian maklumat dan menjadikannya sebagai suatu realiti supaya keluarga saya boleh mendapat faedahnya. Apabila saya menyaksikan bagaimana transfer factor memberi manfaat kepada keluarga saya, saya sedar ia perlu dikongsikan dengan semua orang.

## **Bolehkah anda terangkan apakah itu transfer factor?**

Boleh. Transfer factor ialah molekul yang kita asingkan daripada kolostrum lembu dan kuning telur ayam. Kedua-dua sebatian ini kaya dengan maklumat sistem imun semula jadi yang boleh membantu mendidik dan menguatkan sistem imun anda. Rumusan produk 4Life Transfer Factor memanfaatkan sebatian transfer factor ini, bersama-sama dengan bahan-bahan lain yang meningkatkan sistem imun, untuk memberi sokongan kepada sistem imun.

## **Apakah yang membezakan 4Life Transfer Factor daripada bahan lain atau sains yang meningkatkan sistem imun?**

Baiklah, pertama sekali, tidak terdapat mana-mana bahan seperti ini di pasaran. 4Life Transfer Factor bukan suatu herba, vitamin atau mineral. Ia adalah molekul: molekul yang membekalkan alatan yang diperlukan oleh tubuh anda untuk melawan ancaman kesihatan. Kebanyakan rumusan 4Life Transfer Factor kami dipatenkan dan dikaji selidik secara bebas untuk keberkesannya. Fungsi 4Life Transfer Factor membantu sistem imun anda untuk mengenal pasti, bertindak balas dan mengingati penyerang berbahaya yang ditemui, justeru mendorong sistem imun anda untuk bekerja dengan lebih bersungguh-sungguh.

## **Bagaimanakah perkembangan 4Life Transfer Factor semenjak konsepsinya?**

Semua perkara yang baik akan berubah mengikut peredaran masa jika kita bertekad menjalankan penyelidikan dan penemuan. Dan itulah komitmen kami—untuk meneruskan penerokaan dan pelajari tentang transfer factor, bagaimana ia berfungsi dan manfaatnya. Ini adalah kerana ia membentuk sebahagian daripada diri kami, kami telah mencipta kaedah baharu untuk mengekstrak transfer factor dan menggabungkannya dengan bahan-bahan lain untuk menambah baik produk kami. Kami adalah perintis dalam bidang sains sistem imun sejak kami memulakan 4Life pada 1998, dan kami masih menerajui pada hari ini kerana kami sentiasa menambah baik dan belajar.

## **Secara khususnya, apakah visi anda untuk 4Life dan 4Life Transfer Factor?**

Pada mulanya, saya ingin memperkenalkan 4Life Transfer Factor ke seluruh pelosok dunia. Kami telah mencapai matlamat tersebut menerusi pelbagai kaedah sejak kami berkembang dan menjalankan operasi di serata dunia. Visi semasa saya adalah menjadikan 4Life Transfer Factor suatu barangan keperluan isi rumah untuk setiap keluarga. Saya mahu semua orang menikmati sokongan sistem imun dengan bahan luar biasa ini yang dihasilkan oleh teknologi. Ia telah mengubah hidup saya, dan saya pasti ia akan mengubah kehidupan orang lain.







4Life  
TRANSFER FACTOR  
PLUS  
ACTIVE CAPSULES

# 4Life Transfer Factor

Sains di sebalik 4Life Transfer Factor bukan sahaja menarik, malahan ia juga masuk akal. Alam semula jadi telah menyediakan cara untuk sistem imun anda belajar dan berkembang. Bantuan seperti ini amat penting untuk kesihatan dan kesejahteraan anda dalam menjalani kehidupan seharian anda.

Transfer factor adalah molekul sistem imun yang sangat pekat yang diperoleh daripada kolostrum lembu dan sumber lain seperti kuning telur ayam. Ia mengandungi banyak maklumat sistem imun yang boleh dipindahkan kepada penerimanya. Sebenarnya, ia mendidik sistem imun yang naif bagaimana untuk mengenal pasti, bertindak balas dan mengingati potensi ancaman kesihatan.

4Life, Syarikat Sistem Imun, menawarkan satu rangkaian produk besar, yang mengandungi 4Life Transfer Factor untuk menyokong tindak balas sistem imun yang kuat dan seimbang. Daripada tablet kunyah berperisa krim sitrus kepada kapsul, tentunya ada sahaja sesuatu untuk semua orang yang ingin memperoleh sokongan sistem imun.





# Dari Permukaan hingga ke Pusat:

Bagaimana organ badan—daripada kulit anda sehingga ke usus anda—menyokong sistem imun anda.



# Kulit

Tahukah anda kulit adalah organ anda yang terbesar? Kulit anda bertindak sebagai penghalang utama terhadap ancaman kesihatan. Menunjukkan kasih sayang kepada kulit anda adalah cara yang sangat baik untuk mencantikkan dan memperkukuhkan bahagian luar anda untuk bahagian dalaman yang lebih sihat.

4Life Transfer Factor® Collagen ialah suplemen serbuk melawan usia bagi seluruh tubuh yang mengandungi kolagen Jenis 1 yang dihidrolisis untuk membantu menyokong sendi, otot, rambut dan kulit yang sihat.



# Otot

Jom, kita pergi ke gim! Jisim otot yang sihat adalah amat bermanfaat untuk kebanyakan sistem tubuh, termasuk sistem imun.

PRO-TF® ialah protein yang berasaskan telur dan wei yang sangat mudah diserap serta dihidrolisis. Ia menyokong penghasilan protein, membekalkan tenaga dan memelihara otot rangka, serta membekalkan semua asid amino perlu. Di samping itu, ia adalah satu-satunya serbuk protein di dunia yang mengandungi 4Life Transfer Factor!



# Sistem Saraf

Sistem saraf dan sistem imun anda saling berkait rapat, termasuk komunikasi antara organ limfa dan rembesan hormon untuk homeostasis (keseimbangan). Sistem saraf dan sistem imun anda diaktifkan apabila badan anda menghadapi stres.<sup>1</sup>

4Life Transfer Factor® ReCall™ memberikan sokongan antioksidan, sokongan otak bersasar dan sokongan sistem imun.

BioEFA™ mengandungi minyak omega-3 dan omega-6 dengan CLA untuk menyokong pelbagai sistem badan.



# Usus

70% daripada sistem imun anda berada di bahagian usus anda dan membantu memudahkan hubungan simbiotik di antara bakteria baik dan mikrob lain. Ini dikenali sebagai mikrobiom anda, dan keseimbangannya amat penting bagi kesihatan sistem imun anda.

4Life Probiotics mempunyai lima jenis bakteria baik untuk menyokong kesihatan usus dan kesejahteraan sistem imun anda. Ia juga membantu menggalakkan pencernaan yang sihat dan penyerapan nutrien.

1. Steinman L. Elaborate interactions between the immune and nervous systems. Nat Immunol. 2004 Jun, 5(6):575-81. doi: 10.1038/ni1078. PMID: 15164017.



## Sains Pengambilan Suplemen

Sama ada anda sudah mengambil suplemen selama beberapa tahun atau hanya ingin tahu tentang potensi kebaikannya, teruslah membaca untuk memahami dengan lebih mendalam tentang bagaimana pengambilan suplemen boleh membantu dalam rutin pemakanan yang lebih menyeluruh dan menyokong sistem imun anda dengan lebih baik.







A woman with a large orange backpack is standing on a rocky cliff, looking out over the ocean. She is wearing a white tank top, grey shorts, and red sandals. The background shows a clear blue sky and the sea with some distant islands.

# Asas Pengambilan Suplemen:

Suplemen diserap dalam cara yang sama seperti nutrien daripada makanan: dicerna dalam usus kecil dan diserap ke dalam aliran darah. Dari situ, nutrien akan beredar ke seluruh badan dan menyokong fungsi harian. Nutrien yang spesifik akan menyokong sistem atau organ tubuh yang tertentu. Contohnya, omega-3 adalah nutrien penting yang diperlukan untuk kesihatan mata dan penglihatan, manakala vitamin C dan zink menyokong sistem imun yang sihat.

Bukan semua suplemen dicipta sama! Pastikan anda membeli suplemen daripada sumber yang bereputasi baik dan semak label untuk memastikan produk itu mengandungi nutrien secukupnya yang anda inginkan. Selain itu, sentiasa berunding dengan doktor anda sebelum menambah suplemen baharu ke dalam diet anda.

# Suplemen dan Sistem Imun

Sistem imun anda adalah teras kesihatan dan kesejahteraan anda—boleh dikatakan ia merupakan sistem tubuh yang paling penting memandangkan sistem tubuh anda yang lain boleh menjalankan fungsi dengan terbaik apabila anda sihat. Anda boleh kuatkan sistem imun anda sepanjang tahun dengan diet yang seimbang, lengkap dengan pemakanan yang memelihara sistem imun. Ketika anda memerlukannya, sama ada tekanan fizikal atau kekurangan tenaga, suplemen boleh membantu memberi sokongan yang amat diperlukan kepada sistem imun.

Apakah nutrien yang memastikan sistem imun anda berfungsi pada tahap yang terbaik? Anda mungkin sudah tahu tentang vitamin C, vitamin D dan zink. Kesemua vitamin dan mineral ini terbukti menyokong sistem imun dan tindak balasnya, dan kajian telah menunjukkan bahawa tubuh anda boleh menyerap vitamin dan mineral ini dengan mengambil suplemen.<sup>2</sup>

2. U.S. Department of Health and Human Services. (2018, February). Vitamins and minerals. National Center for Complementary and Integrative Health. <https://www.nccih.nih.gov/health/vitamins-and-minerals>

Selain vitamin dan mineral, satu lagi bahan penting yang digelar "Transfer Factor" meningkatkan sistem imun tubuh anda juga. Transfer factor bukanlah suatu vitamin, mineral atau herba; sebaliknya, ia adalah molekul yang ditemui dalam susu pertama ibu yang disebut kolostrum—makanan yang kaya dengan antibodi yang memindahkan maklumat sistem imun daripada ibu kepada bayi. Transfer factor mendidik sistem imun yang naif, supaya ia lebih bersedia untuk menghapuskan penyerang yang berbahaya. 4Life® Transfer Factor Plus® Tri-Factor® Formula yang mengandungi transfer factor daripada kolostrum lembu dan kuning telur ayam, menyokong fungsi sistem imun anda dengan merangsang tindak balas imun yang sihat.



Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:

 [malaysia.4life.com](http://malaysia.4life.com) / [singapore.4life.com](http://singapore.4life.com)  [4lifemisia](https://www.instagram.com/4lifemisia)  [4Life Malaysia & Singapore](https://www.youtube.com/4LifeMalaysia)  [4Life Malaysia /4Life Singapore](https://www.facebook.com/4LifeMalaysia)



Semua produk yang ternyata dalam risalah ini mempunyai Pensijilan Halal dari IFANCA.